
 

Informatieve vragen vanuit de CDA-fractie  --  Begroting 2025 

Algemene vraag 

Alvorens we ingaan op de informatieve/technische vragen per programma hoofdstuk, willen 
we eerst de stand van zaken weten van een aantal projecten.  

Dan hoeven we deze niet allemaal separaat te behandelen tijdens de 
begrotingsbehandeling. 

Graag een duidelijke en concrete stand van zaken van de volgende dossiers/projecten: 

- Croix de Bourgogne 
- Medisch Centrum in de Nieuwe Kerk 
- Ahoy Valkenburg 
- Uitbreiding hotel Kint + nieuw appartementencomplex op plek van voormalige 

bowlingbaan 
- Pilotproject Lindenlaan Valkenburg (invulling leegstaande panden, vergroening) 

 

Informatieve vragen 

Hoofdstuk 1: Algemeen 

Pagina 6. Toekomstig beleid gemeenschapshuizen 

Waarom nu al structureel geld uittrekken als we beleid nog niet officieel hebben besproken 
en goedgekeurd? Dat is niet de juiste gang van zaken. 

Pagina 6. Externe inhuur applicatiebeheer 

Om hoeveel applicaties gaat het hier? 

Pagina 7. Mazjerang 

Waar zit die structurele verhoging in? Aangezien het is overgegaan naar een papieren versie, 
zou je eerder zeggen dat het goedkoper moet worden? 

Pagina 8. Financiële samenvatting 

Hoe komt saldi resultaat uit begrotingsproces(€ 710k) tot stand? Op pagina 6 staat € 555k 

Pagina 9. Niet gebruikte middelen ondernemingsraad 

Wat is de reactie van de ondernemingsraad? En wat zijn de scholingskosten? 

  



Pagina 10. Opgaven Sociaal Domein 

Graag een nadere toelichting over de term ‘normaliseren’. Wat wordt daar precies mee 
bedoeld? 

 

Hoofdstuk 2: Programmaplan  

2.1 Programma Vergunningen, Veiligheid, Toezicht en Handhaving 
 
Pagina 13. Wat willen we bereiken? 

Is er op dit moment genoeg capaciteit om die drie genoemde punten te bereiken? 

Pagina 13. Wat gaan we daarvoor doen? 

U schrijft in de laatste zin ‘Waar in de afgelopen jaren volop is ingezet op de inwerktreding 
van de Omgevingswet en de Wet Kwaliteitsborging (Wkb), zal komende jaren verder worden 
ingezet op procedures en gemeentelijke beleidsregels en verordeningen.’ 

Wat bedoelt u daar precies mee? Op de vermindering daarvan? Of op de versnelling?  
Graag meer uitleg. 

Pagina 15. Wat gaan we daarvoor doen? 

U schrijft in de laatste zin van punt twee het volgende: ‘Deze verbinding houden we onder 
andere op peil door ons maandelijkse Zorg- en Veiligheidsoverleg.’ 

Wij vragen ons af wie er deelneemt aan dit overleg? 

Pagina 16. Beleidsindicatoren 

Het aantal verwijzingen Halt per 1000 inwoners. 

In Nederland zijn er dat 9, in Valkenburg aan de Geul zijn dat er 19.  
Is dat te verklaren? 

 
2.2 Programma Economie en Toerisme 

Pagina 17. Omschrijving van het programma 

U schrijft dat het programma bestaat uit een aantal economische thema’s. Wij missen 
daarbij het thema ‘Economische structuurversterking’. Waarom is deze niet meegenomen? 

Pagina 19. Jaarlijkse subsidies 

Waarom zijn deze niet allemaal meegenomen bij de begrotingssubsidies op pagina 125? 

Pagina 19. Ondernemerscontact 

U schrijft dat onze gemeente maar liefst 2100 bedrijven telt. Weet de gemeente hoeveel 
hiervan ZZP’er zijn? 



2.3 Programma Mobiliteit, Volkshuisvesting en Fysieke Leefomgeving 

Pagina 22. Wegen & water 

Kunt u ons een exacte stand van zaken geven m.b.t. de reconstructie Vroenhof-Strabeek? Dit 
is een zeer langlopend dossier, waarbij nu echt gestart moet worden met de uitvoering! 

Pagina 23.  

Waarom wordt hier en elders in deze ontwerpbegroting gesproken over de 
Valkenburgergroeve en niet de Gemeentegrot? Wie heeft besloten tot deze naamswijziging? 

Pagina 27. Gevarieerd aanbod woningen toevoegen (permanent en tijdelijk) en 
aanbrengen versnelling 

U schrijft ‘Eind 2024 wordt gestart met de gesprekken met externe partijen over de realisatie 
en beheer van de tijdelijke locatie’.  

Over welke locatie gaat het hier? 
 

2.4 Programma Sport, Cultuur en Recreatie 

- Hoe staat het met de staat van onderhoud rondom het Geulstrand? 

Pagina 30. KWIEK beweegroute. 

De Kwiek Beweegroute willen wij graag op de voet kunnen volgen, aangezien wij 
uitgesproken ideeën hebben over hoe bewegen voor ouderen buiten aantrekkelijk/goed 
ingericht vorm te geven.  
Hoe denkt men dus concrete invulling te geven aan de KWIEK beweegroute?  

Pagina 32. Uitvoering groenbeleidsplan 

Hoe staat het met de plannen voor de herinrichting/aanpak verbinding tussen Kerkplein met 
het Ljubljanaplein? 

 
2.5 Programma Onderwijs 

Pagina 35. Huisvesting Mgr. Hanssen 

Wat zijn de vooruitzichten/prognoses aangaande het leerlingenaantal voor de komende 
jaren, daar waar het gaat om de Mytylschool Encanto?  

Wanneer kunnen wij het onderzoek/rapport verwachten?  

 

 

 



 
2.6 Programma Sociaal Domein 

Pagina 40. Intensiveren inzet praktijkondersteuner huisarts, aandachtsgebied jeugd 

Wie financiert de praktijkondersteuner? 

Pagina 41. Project Herijking huishoudelijke hulp 

Strijkhulp, hoe staat het daarmee? 

Pagina 42. Gratis openbaar vervoer voor minima 

‘Daarnaast bestaat de mogelijkheid om, op eigen financiering, de doelgroep te verbreden’ 

Op eigen financiering? Betekent dat financiering op kosten van de gemeente? 

Pagina 49. 

We bieden minimaal een online energieloket aan en iets verder op deze pagina de barrières 
voor inwoners moeten zo laag mogelijk zijn. Is een fysiek energieloket ook een overweging? 

Pagina 61. Parkeerbelasting 

De parkeerinkomsten worden vanaf 2025 structureel geraamd op ruim € 2.3 miljoen. Er is 
echter nog geen rekening gehouden met de financiële gevolgen van het in 2023 
goedgekeurde parkeerbeleidsplan. 

Hoezo structureel? Wat is de inschatting van de financiële gevolgen?   

 

 
3.3 Paragraaf Onderhoud Kapitaalgoederen 

Pagina 75. Gebouwen 

‘Dit onderhoudsplan wordt verbonden aan een gebouwenvisie op het verwachte 
toekomstige gebruik, de verwachte levensduur en eventueel voornemen tot afstoten van 
een gebouw. 

Zo zal de gebouwenvisie ook ingaan op leegstaand vastgoed, zonder actuele functie.’ 

In het kader van onze woonvisie en het nog vast te stellen grondbeleid, vragen wij ons af 
wanneer deze gebouwenvisie aan de raad zal worden voorgelegd? 

Pagina 76. De Bosdries 

Hoe zeker is het dat de daadwerkelijke renovatie zal plaatsvinden in de zomer van 2025 en 
dat dit niet weer wordt verschoven? 

Pagina 87. 

Waarom stijgen de bijdragen van de gemeenten aan beide sporthallen zo fors in 2025? 



Bijlage 3: Meerjarig verloop reserves en voorzieningen 

Pagina 122. 

Eind 2023, op 11 december 2023, hebben wij als raad het voorstel college betreffende Nota 
Reserve- en Voorzieningenbeleid 2024 goedgekeurd. 

-Daarin staat dat de Algemene reserve per 31-12-2023 staat op € 15.759.504   

Hoe kan het dan dat op pagina 122 van de begroting staat dat het saldo ultimo 2024 staat op 
€26.028.000? Hebben wij iets gemist? 

-Zo staat in diezelfde nota uit eind 2023 ook dat de Egalisatiereserve sociaal domein per 31-
12-2023 staat op 7,7 miljoen euro.  

Hoe kan het dan dat op pagina 122 van de begroting staat dat het saldo ultimo 2024 staat op 
een ruime 5 miljoen euro? Hebben wij iets gemist? 

Graag toelichting op de stand van deze (en wellicht ook andere) reserves? 

 

 

 


